

電路基板走刀式割板機

機型：A.J.V-CUT-20型

大陸實用新型專利
ZL99254124.7
大陸外觀設計專利
ZL9939758.1
台灣新式樣專利
069909



機 型:A.J.V-CUT-20

外觀尺寸:長78cm*寬38cm*高40cm

電 源:AC 110V或220V

轉 速:每秒40mm到400mm長,可調式

重 量:45kg

Model:A.J.V-CUT-20

Outline dimension: L78cm*W38cm*H40cm

Voltage: AC 110V or 220V

Revolution:40~400mm/set

Weight:45kg

機器特性:

1. 凡有V-CUT之PC板皆可切割。
2. 以此機器分割,減少應力,防止焊點龜裂
3. PC板固定,刀子移動,對於有撈孔及超薄之PC板切割不歪斜。
4. 採用D.C.無碳刷馬達驅動,無噪音,快、慢速可調,推力平穩有力,無漏電之虞(按AC感應馬達有些微漏電約10瓦特,如電阻、IC、晶體、電子零件,碰觸到機器時會有貫穿之虞)。
5. 長、短行程由按鍵控制,腳踏開關,動作切實,不會有誤動作,附照明及緊急停止。
6. 上、下刀為進口高速鋼料,耐用無比,平常使用下,每天切割8小時,約可用到100天以上,刀子不利時,可再研磨,大約可磨7次到10次。
7. 本機型輕巧、體積小、不佔空間。
8. 操作容易,精確度高,保養容易,安全性高。
9. 對於PC板上有超高零件或長度特長,可接受訂購。

FEATURES:

1. Suitable for all V-CUT PC boards.
2. Able to minimize the production of stress and to prevent the cracking of the soldering spot.
3. Because only the cutters move (the PC board to be cut is fixed), this model is specially designed for both PC boards with through holes and super-thin PC boards.
4. This motor is secured against electrical leakage. (Note: An ordinary induced AC motor often endures the trouble of about 10W electrical leakage, therefore, if resistance, IC, transistor or electronic part contacts the motor, it may pass through the motor.)
5. Under the sufficiently supplies illumination and protected by the emergency braking device, the operator can steadily control the distance of the moving cutters with a push button and a foot switch.
6. Both the upper and the bottom cutters made of imported high-speed steel ensure high strength and durability. Each cutter ensures at least 100-day service life under the condition of 8-hour working per day. A cutter can endure 7 to 10 times of sharpening.
7. This model is space-saving, compact and lightweight.
8. Can be easily operated, ensuring high safety and accuracy and easy maintenance.
9. Customers request for PC boards with extraordinarily high or long parts is accepted.



安捷工業有限公司

AN CHUCK INDUSTRIAL CO., LTD.
http://www.anchuck.com.tw
e-mail:aj@anchuck.com.tw

台北縣樹林市大安路177號

NO. 177, TA-AN Rd., SHU LIN CITY,
TAIPEI HSIEN, TAIWAN

TEL:(02)26815757.26865656 FAX:(02)26826637

大陸辦事處:東莞市茶山鎮石大路大道中48號

電話:0769-6480198 手機:13509232233